



Referat af Randvers generalforsamling 2024:

D. 23. November 2024, på Værkerne i Sorø

1. Valg af dirigent, bestyrelsen foreslår Uffe Skak, samt valg af 2 stemmetællere.

Uffe blev valgt som dirigent. Marianne og Marianne som stemmetællere og Nete skrev referat.

2. Bestyrelsens beretning.

Randver er en klub hvor vi vil bestræbe os på at være en klub for alle.

Randver har på nuværende tidspunkt 118 medlemmer, det er desværre en nedgang i medlemmer, men vi håber at dem der er her, føler at de får noget for deres kontingent.

I år har vi blandt andet haft flere inde forbi og holde foredrag, her iblandt Tania Højvang, der kom med foredragene "kunsten at tale hest" og "kunsten at tale hest – gangarter", to superspændene og lærerige foredrag. Bettina fra hesteleg, talte om hestens personligheder, og Kirstine Storcken kom forbi med sit foredrag "fra rideangst til cordeo".

Så var der samling med Agility på Sandgården af flere omgange, vi savnede en større tilslutning, da det var super hyggeligt og en dejlig måde at være sammen med sin hest og andre på.

Der var et hyggeligt klubstævne på Randvers bane i april, hvor vi så mange fine heste og ryttere og der var gang i cafeen og god stemning,

Så havde vi en super vellykket junior ridelejer, som det absolut ikke er sidste gang vi afholder.

D. 9. Juni arrangerede Randver et GædingaKeppni stævne på Hedeland, hvor der var super tilslutning og det var en rigtig hyggelig dag, hvor Randver havde et overskud på ca. 10.000kr.

Vi synes vi har prøvet at lave arrangementer for bredden, men det har været et år hvor, bestyrelsen har savnet tilslutning fra medlemmerne.

3. Gennemgang af årsregnskab

Ved gennemgang af årsregnskabet for 2023, var der kommentarer til bestyrelses posten. Den var i nogles øjne for høj.

Bestyrelsen får kørepenge for at deltage i bestyrelsesmøder, sammen med et tilskud til mad ved disse møder. Yderligere får hvert bestyrelsesmedlem et stykke tøj, med klubbens logo på. Dette som tak for indsatsen, men også for at få vores smukke logo ud og arbejde.

Ellers ikke yderligere kommentarer til årsregnskabet for 2023.

4. Fremlæggelse af buget og fastsættelse af kontingent for det kommende år.

Det fremlagt budget blev godkendt af de tilstedeværende.

5. Indkommende forslag

Bestyrelsen foreslog 2 ændringer af vores vedtægter.

- At: §1. Stk. 2 slettes.
 - Det blev vedtaget at denne § omformuleres til at Randver nu er en klub under Dansk Islandsheste forening.
- At: § 5. Stk. 1. Nr. 1: ændres til, at Randvers bestyrelse består af 5 medlemmer og 2 suppleanter.
 - Det blev vedtaget, at Randver fremadrettet har 5 aktive bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter.

Der er kommet et forslag fra en gruppe medlemmer, omkring renovering af Randvers bane. Forslaget blev fremlagt af Lotte.

Under dette kom der forskellige kommentarer til forslaget her under :

- Dette var et drømme senarie, der blev drøm stort, sådan at det altid kunne komme ned i en mindre skala, afhængigt af tilladelser osv.
- Det er ikke nok at dræne på traditionel vis, der skal også pumpes vand væk.
 - Hvor vandet skal hen, kunne der ikke komme svar for nuværende.
- Hvis det bliver vedtaget, vil det være på bekostning af andre tiltag.
- Mange mener at klubben mangler et samlingssted.
- Hvad med parkering i omkring banen, kan forholdene bære det og hvor må vi parkere.
 - Den oprindelige aftale er at vi ikke må køre til banen, men skal holde på grus parkeringen ved Grønengen.
- Flere ønsker at banen i en eller anden grad forbedres.
- Evt. skal der findes et andet sted hvor vi kan leje os ind, på et bedre sted til en bedre bane
- Midlerne skal ikke bruges med det samme, da alle tilladelser skal indhentes med det samme.
- Tilsidesætte midlerne over et par år.
- Det skal være et stede der er attraktivt at ride.
- Muligheden ved en gammel grusgrav.
- I gamle dage var der tale om en aftale med sportsrådet, og vedtægter.
- Ligger godt i smukke omgivelser. Kun sommer bane.
- Der er mange ubekendte, pengene er kun reserveret, men ikke brugt.
- Gruppen der stillede forslaget ønskede ikke at arbejde videre med projektet, hvis ikke klubben stod bag dem og de vidste at midlerne var reserveret til at arbejde videre med.

Der stemmes om:

Nedsættelse af et baneudvalg, der får 30.000kr. reserveret i budgettet, til senere fundraising. 15.000 i 2024/2025 og 15.000kr. i 2025/2026, sådan at de kan arbejde videre med kommunen, tilbud hos entreprenører, dræning osv.

Forslaget blev stemt igennem, der bliver reserveret 15.000 i 2024/2025 budget og 15.000kr. i 2025/2026 budget, og gruppen vil arbejde videre med opgaven. Hvis udvalget kommer frem til at der skal bruges flere penge end dem der nu er reserveret, skal dette op på en ny generalforsamling.

7. Valg af 4 bestyrelsesmedlemmer for 2 år

Pernille og Nete blev genvalgt og Line Torp Schou kom ind i bestyrelsen.

Yderligere blev Dorthe Haarbo og Mette Holmegaard valgt som suppleanter.

Det betyder at bestyrelsen nu består af:

Pernille Heller, Line Torp Schou, Henriette Kristiansen, Camilla Axelgaard og Nete Bak.

Samt Dorthe Haarbo og Mette Holmegaard som suppleanter.

Vi siger stort tak til Kamilla Lindemose, Tina Børre og Mette Søe for deres arbejde i bestyrelsen.

8. Valg af revisor for 2 år:

Uffe Skak, blev valgt som Revisor for 2 år mere, tak for det.

9. Valg af revisor suppleant for 1 år:

Ingelise Lund blev genvalgt som revisor suppleant, det siger vi også mange tak til.

10. Eventuelt

Under eventuelt kom følgende ideer på banen:

Iben foreslår:

Vi mangler et sted at være og mødes, til det foreslår Iben, at Randver holder til ude hos hende.

Iben forventer klubben komme retur til hende hvis det har interesse.

Pernille spørger til økonomi, skal Randver betale et fastbeløb eller skal der være egenbetaling, Iben er åben for det meste.

Dorthe spørger om der er åbent for at holde foredrag i rytterstuen, ja det er der.

Henriette forslår, at der evt. kunne være åben ridehus i løbet af vinteren.

Lotte spørger ind til, om ikke der i den forbindelse at kunne laves aftaler, også hvis ikke bane projektet kan blive til noget.

Tina frygter at det bliver glemt her, og at det ikke skal vente til næsteårs bestyrelse.

Helle spørger ind til om man må komme, også hvis ikke Randver går den vej, ja siger Iben.

Lotte foreslår, at der bliver startet udvalg med økonomiske rammer.

Marianne siger at vi skal huske at økonomien, i det spiller en rolle.

Tina gør opmærksom på at der er Kompedal i år og at det ville være fedt med en fællestur derover, det skal der måske tages fat på.

Helle siger at det også er nemt, hvis man selv vil finde nogle at tage med til Kompedal.

Mette Søe:

Måtte trække sig fra bestyrelsen pga. personlige årsager. Hun er ked af det skulle være på denne måde.

Rådigheds pulje hos Sorø kommune, åbner 15.1 lukker 30.1, Lotte vil gerne hjælpe med en ansøgning, men der skal være et konkret arrangement.

Lotte vil gerne hjælpe med at foundraise, men vi skal være hurtige for at få det med, vi skal vide hvad vi vil og hvor vi vil hen.

Der er ønsker om mere åbenhed på Facebook og at referaterne er offentlige. Et forslag kunne være at de blev sendt ud via sporti.

Marianne spørger til ryttermærke to, bestyrelsen er i fuld gang med dette, men det er svært at få instruktører og det er dyrt, men vi har ikke opgivet håbet.